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Onderwerp 

Onderzoek mogelijkheid aanpassen frequentie maaien Bedrijventerreinen en 

woonwijken vanaf 2014. 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 31 oktober 2013, behandelend 

agendapunt 4 met als onderwerp Raadsbegroting 2014. 

Constaterende dat, de inwoners van Heerhugowaard een beter beeldkwaliteit van hun omgeving 

wensen en daarbij ook inzien dat biodiversiteit, educatie en ecologie van belang zijn. Toch vragen zij 

zich af, wat de redenen zijn dat op bedrijventerreinen Grasland 4 x maaien en in de Woonwijken 2 x 

maaien wordt ingepland. Zie hiervoor het nieuw uit te voeren Maaibeleid uit de evaluatie optie 1. 

Overwegende dat: 

de inwoners begrijpen dat niet alles van het maaibeleid kan worden teruggedraaid en dat de bomen 

niet meer tot in de hemel groeien, dus dat er bezuinigd moet worden. Vragen zij toch om te kijken naar 

mogelijkheden om bij waterpartijen meer dan 1 meter te maaien. Natuurlijk moet de ecologische oever 

intakt blijven. Daarbij wordt gesteld dat eventueel het maaien rondom de bomen en lantaarnpalen niet 

gemaaid hoeft te worden, dit zijn grote belemmeringen in de maairoute. 

Als toetskader willen wij meegeven de locatie PC Hooftlaan met zijn waterpartijen. Als op deze locatie 

de eerste 2 meter vanaf de wegkant worden gemaaid, welke effecten heeft dat voor heel 

Heerhugowaard. Hoeveel van deze locatie in Heerhugowaard zijn vergelijkbaar? 

Verzoekt het college 

Om vóór het nieuwe maaiseizoen de raad te informeren wat de consequenties zijn: 


